
1 
 

PROTOKÓŁ 0012.10.2.2024 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 22 lutego 2024 roku  
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130A Urzędu Miasta 

Czas posiedzenia: 14:00 – 14:30 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                     
z załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2024 rok, 
 Opinia prawna dot. przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego  

w przedmiocie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu z uwagi na art. 24f ustawy 
o samorządzie gminnym, 
 

4. Wolne głosy i wnioski 
5. Przyjęcie protokołu z dnia 23 stycznia 2024 r.  
6. Zakończenie posiedzenia  

 
Ad. 1 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej 
Matusiak. Powitał przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych 
gości.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Zanim przedstawię porządek obrad chciałbym poinformować, że wpłynęło pismo 
w sprawie zajęcia się przez Komisję Rewizyjną tematem Radnych T. Sławika,  
P. Szeredy oraz Radnej A. Chojeckiej. Zaprosiłem Radnych na godzinę 15:00. 
Zaprosiłem również Panią Prezydent, Panów Wiceprezydentów, Naczelnika 
Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji, biuro obsługi prawnej. 
Zaprosiłem również na godzinę 14:30 mieszkańca miasta związanego z tematem 
Radnych. 
 
Józef Kubera 
 - W jakim celu została zaproszona Radna Alina Chojecka? Temat Radnej został 
dwa lata temu wyczerpany.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Nie został temat zamknięty tylko odsunięty w czasie.  
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Józef Kubera 
 - Jest uchwała Rady Miasta. Temat jest zamknięty.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Jaka uchwała? 
 
Roman Foksowicz 
 - Była głosowana uchwała o wygaszenie mandatu i nie została przez Radę Miasta 
przyjęta. Nie wygaszono mandatu, nie było zgody Rady Miasta.  
 
Janusz Ogiegło 
 - Czemu Komisja Rewizyjna zajmuje się anonimowym pismem? 
 
Andrzej Matusiak 
 - To czemu Pani Prezydent zajmuje się takim pismem? 
 
Roman Foksowicz 
 - Pani Prezydent nie zajmuje się tą sprawą ponieważ sprawa dotyczy kompetencji 
Rady Miasta. Nie rozumiem dlaczego Wojewoda napisał pismo do Prezydenta 
Miasta. Pismo powinno być skierowane bezpośrednio do Przewodniczącego Rady 
Miasta. Korespondencja nie dotyczy Prezydenta Miasta. Pismo zostało przekazane 
do Rady Miasta. Wojewoda skierował pismo do Prezydenta o niezwłoczne udzielnie 
informacji i niezwłocznie pismo przekazaliśmy do Przewodniczącego Rady Miasta  
o udzielenie wyjaśnień.  
 
Janusz Ogiegło 
 - Kto skierował pismo na Komisję Rewizyjną? 
 
Andrzej Matusiak 
 - Przewodniczący Rady Miasta. 
 
 Józef Kubera 
 - Zaprosił Pan na dzisiejsze posiedzenie gości nie ustalając tego z Komisją. 
 
Andrzej Matusiak 
 - Temat dopiero będziemy omawiać.  
 
Józef Kubera 
 - A już są osoby zaproszone.  
 
Andrzej Matusiak odczytał porządek obrad Komisji. Zaproponował, że po sprawach 
bieżących komisja zajmie się mandatami trzech Radnych.  
 
Porządek obrad został przyjęty głosami: za – 3, przeciw – 3, 
wstrzymujących się - 0 
 
Porządek obrad nie został przyjęty  
 
Janusz Ogiegło  
 - Uważam, że jako Komisja nie powinniśmy się tym tematem zajmować.  
Co stwierdzimy?  
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Andrzej Matusiak zapoznał członków Komisji z opinią prawną dot. przeprowadzenia 
postępowania wyjaśniającego w przedmiocie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu z 
uwagi na art. 24f ustawy o samorządzie gminnym. 
 
Józef Kubera 
 - Proponujemy, aby porządek obrad zawierał tylko projekt uchwały w sprawie 
zmian budżetu miasta na 2024, bez  kolejnego punktu dot. opinii prawnej.  
 
Andrzej Matusiak 
 - W takim razie w wolnych głosach i wnioskach zajmiemy się tematem.  
 
Porządek obrad został przyjęty głosami: za – 3, przeciw – 3, 
wstrzymujących się - 0 
 
Porządek obrad nie został przyjęty  
 
 
Komisja wyznaczyła nowy termin posiedzenia na 29 lutego 2024 r. 
godzina 12.00 
 
Ad. 6 
 
Przewodniczący Komisji – Andrzej Matusiak  podziękował wszystkim za przybycie 
po czym zakończył posiedzenie.  
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
Monika Dulewicz      Andrzej Matusiak 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


